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Sessió ordinària de 15 de setembre de 1998. 

 
A la vila d'Artà, quinze de setembre de mil nou-cents noranta-vuit, quan són les vint 
hores i trenta minuts, es reuneixen al Saló de Sessions de la Casa Consistorial els 
senyors regidors anotats al marge, a fi de celebrar sessió ordinària, en primera 
convocatòria, sota la presidència del batle, Montserrat Santandreu Ginard, assistit per 
la secretària, Celia Martínez-Piñeiro de Urquiza. 
 
1.- APROVACIÓ, SI DE CAS, DE L'ACTA DE LA SESSIÓ DE 14 DE 
JULIOL DE 1998.- 
 
La secretària llegeix l'acta corresponent a la sessió de 14-07-98, els reunits la troben 
conforme i s'aprova per assentiment dels reunits. 
 
2.- APROVACIÓ PROVISIONAL, SI DE CAS, DE LA MODIFICACIÓ 
PUNTUAL DE LES NN.SS. PER LA SEVA ADAPTACIÓ A LA DISPOSICIÓ 
TRANSITÒRIA PRIMERA DE LA LLEI 6/1997, DE 8 DE JULIOL, DEL SÒL 
RÚSTIC DE LES ILLES BALEARS.- 
 

El Sr. batle exposa que el Ple de l'Ajuntament, a la sessió celebrada el dia 
30-10-97, va aprovar inicialment la Modificació puntual de les NN.SS. per la seva 
adaptació a la Disposició Transitòria Primera de la Llei 6/1997, de 8 de juliol, del 
Sòl Rústic de les Illes Balears, redactada per l'Arquitecte Mateu Carrió Muntaner. 

En el BOCAIB núm. 146, de dia 25-11-97, es va publicar l'edicte 
d'informació pública, per la possible presentació de reclamacions durant el termini 
d'un mes. 

El Sr. batle exposa que s'han presentat una sèrie d'allegacions i se proposa 
estimar les allegacions presentades pels Srs. Miguel Femenías Bauza i Sebastián 
Gelabert Amorós, així com acordar l'aprovació provisional amb inclusió de dites 
allegacions estimades i remetre l'expedient a la Comissió Insular d'Urbanisme per la 
seva aprovació definitiva. 

El portaveu del PP., Sr. Sureda i el regidor del P.S.O.E., Sr. Llinás, 
manifesten la seva conformitat. 

Posat l'assumpte a votació, per unanimitat dels reunits que representa la 
majoria absoluta legal requerida per l'article 47-3-l de la Llei Reguladora de les 
Bases de Règim Local, s'acorda: 

1.- Aprovar provisionalment la Modificació Puntual de les NN.SS., per la 
seva adaptació a la Disposició Transitòria Primera de la Llei 6/1997, de 8 de juliol, 
del Sòl Rústic de les Illes Balears, amb l'inclusió de les allegacions presentades pels 
Srs. Miguel Femenías Bauzá i Sebastián Gelabert Amorós. 

2.- Remetre l'expedient a la Comissió Insular d'Urbanisme per la seva 
aprovació definitiva. 
 
3.- APROVACIÓ, SI DE CAS, DE L'ADJUDICACIÓ DEFINITIVA DEL 
CONCURS PER A LA CONTRACTACIÓ DE L'OBRA ANOMENADA 
"TEATRE MUNICIPAL A NA BATLESSA".- 
 

El Sr. batle exposa que després d'aprovat el plec de condicions que ha de 
regir la contractació de l'obra anomenada "Teatre Municipal a Na Batlessa", sotmès a 
exposició pública l'edicte de la contractació i transcorregut el termini per a la 
presentació d'ofertes, s'han presentat dues ofertes per les següents empreses: 

 



-La U.T.E. formada per les empreses CONSTRUCCIONES GOMEZ-QUINTERO, S.A., ELECTRO-HIDRAULICA, 
S.A. I CHEMTROL ESPAÑOLA, S.A. 

-CONSTRUCCIONES CAÑELLAS BOSCH, S.A. 
El Sr. batle exposa que, a la vista de l'informe tècnic, sembla que l'oferta més avantatjosa pels interessos 

municipals és la presentada per la U.T.E.També comenta que ambdues ofertes han estat avaluades pels membres de la 
Mesa de Contractació nomenada a tal efecte i que la U.T.E. fa una proposta més econòmica i sembla que amb més 
garanties de cara a l’execució de l’obra. 

El portaveu del PP., Sr. Sureda, manifesta que l'oferta presentada per la U.T.E. és la que s'adapta millor al 
concurs elaborat per la contractació de l'obra. 

El portaveu del PSOE, Sr. Silva, també considera que l'oferta més avantatjosa és la presentada per la U.T.E. 
Per unanimitat dels reunits, s'acorda: 
1.- Declarar vàlida la licitació i adjudicar definitivament el contracte de l'obra anomenada "Teatre Municipal a 

Na Batlessa" a la U.T.E. formada per les empreses: Construcciones Gómez-Quintero, S.A., Electro-Hidráulica, S.A. i 
Chemtrol Española, S.A., pel preu de 253.853.000 ptes. 

2.- Disposar part de la despesa amb càrrec a la partida 4518 62200 del Pressupost del present exercici i la resta 
amb càrrec a partides d'exercicis futurs. 

3.- Procedir a la devolució de les garanties provisionals presentades. 
4.- Notificar a l'empresa adjudicatària que, en el termini de deu dies de la recepció de la notificació del present 

acord, presenti el document que acrediti la constitució de la garantia definitiva i es formalitzi el corresponent contracte 
administratiu. 
 
4.- RATIFICACIÓ, SI DE CAS, DE L'ACORD DE LA COMISSIÓ DE GOVERN DE 1 DE SETEMBRE DE 
1998 SOBRE L'ADQUISICIÓ DE TERRENYS AL C/ VERGE MARIA PER A LES OBRES DE 
REMODELACIÓ DEL PASSEIG MARÍTIM DE LA COLÒNIA DE SANT PERE.-. 
 

S'informa que a l'acord pres pel ple de l'Ajuntament, el dia 20 de febrer de 1998, en el qual s'aprovà adquirir 
275'88 m2 de terreny del carrer Verge Maria, núm. 50, hi hagué un error quan se va dir que s'adquiria a Antonio Lliteras 
Ferragut, quan realment els titulars del terreny eren, per meitats indivises, els seus fills Francisca i Bartolomé Lliteras 
Alzamora i el seu nebot Manuel Llaneras Lliteras. 

Donat la signatura de l'Escriptura Pública de compravenda, la Comissió de Govern, a la sessió de dia 1 de 
setembre de 1998, va rectificar l'error de titularitat del terreny del carrer Verge Maria, núm. 50. 

El Sr. batle explica que l'acord de la Comissió de Govern explicat ha de ser ratificat pel ple. 
Per unanimitat dels reunits, s'acorda: 
1.- Ratificar l'acord de la Comissió de Govern, de 1 de setembre de 1998, sobre l'adquisició de terrenys al carrer 

Verge Maria per a les obres de remodelació del Passeig Marítim de la Colònia de Sant Pere. 
 
5.- RATIFICACIÓ, SI DE CAS, DE L'ACORD DE LA COMISSIÓ DE GOVERN DE 21 DE JULIOL DE 1998 
SOBRE LES ALLEGACIONS AL PLA DIRECTOR SECTORIAL DE CARRETERES.- 
 

El Sr. batle exposa que, donat que finalitzava el termini per a la presentació d'allegacions al Pla Director 
Sectorial de Carreteres, la Comissió de Govern a la sessió de dia 21 de juliol de 1998, va adoptar l’acord d'allegar en 
contra de la titularitat municipal de la carretera PMV-3333, que va d'Artà a l'ermita de Betlem (la 13-117 damunt el Pla 
Director),  actualment de titularitat del CIM; i la sollicitud per a la inclusió dins aquest Pla Director dels canvis de 
titularitat de les carreteres següents:  

-la carretera de la Colònia de Sant Pere a Betlem: que deixi de ser de titularitat municipal. 
-la carretera PMV-3332, de la Colònia a Cala los Camps. 
El present acord de la Comissió de Govern, manifesta el Sr. batle, ha de ser ratificat pel ple. 
Per unanimitat dels reunits, s'acorda: 
1.- Ratificar l'acord de la Comissió de Govern, de 21 de juliol de 1998, sobre les allegacions al Pla Director 

Sectorial de Carreteres. 
 
6.- APROVACIÓ, SI DE CAS, DE LES GRATIFICACIONS DEL PERSONAL CORRESPONENTS ALS 
MESOS DE JUNY, JULIOL I AGOST.- 
 

El Sr. batle explica que se presenten les gratificacions corresponents als mesos de juny, juliol i agost de 1998; 
es tracten de treballs realitzats amb motiu de les festes patronals de Sant Pere i Sant Salvador efectuats pel personal de 



la Policia i Brigada; i treballs realitzats pel personal de neteja pel motiu de la inauguració de Centre de Salut. 
El total de les gratificacions sumen la quantitat de 3.034.000 ptes. 
El portaveu del PP., Sr. Sureda, està d'acord, donat que són feines fetes; però insisteix en la necessitat de fer un 

estudi econòmic per comprovar si és millor contractar més efectiuss de la Policia Local. 
El portaveu del PSOE, Sr. Silva, exposa que el seu grup votarà a favor, ja que són feines fetes; i insisteix en 

l'adopció de mesures correctores per minvar les gratificacions i la necessitat d'elaborar un estudi econòmic consensuat 
entre tots. 

Per unanimitat dels reunits, s'acorda: 
1.- Aprovar les gratificacions del personal corresponents als mesos de juny, juliol i agost de 1998. 

 
7.- APROVACIÓ, SI DE CAS, DE L'OFERTA D'OCUPACIÓ PUBLICA PER A 1998.- 
 

La Secretària informa que, una vegada publicat en el BOCAIB núm. 98, de dia 30-07-98, l'edicte de la plantilla 
de personal corresponent a l'any 1998, s’ha  d’aprovar l'oferta d'ocupació pública per a 1998 amb la plaça i titulació 
següent: 

Personal laboral 
-Nivell de titulació: Títol de FP II amb Informàtica de gestió o Títol de Batxiller. Denominació del lloc: 

Administratiu especialista en informàtica. Nombre de vacants: una. 
Els portaveus del PP., Sr. Sureda i del PSOE, Sr. Silva, manifesten la seva conformitat. 
Per unanimitat dels reunits, s'acorda: 
1.- Aprovar l'oferta d'ocupació pública per a 1998. 
2.- Remetre al BOCAIB l'edicte d'exposició pública de l'oferta. 
3.- Remetre la certificació de l'acord a la Subdirección General de la Función Pública Local. 

 
 
8.- PRECS I PREGUNTES.- 
 
S'informa per la Secretària que no s'ha presentat cap escrit de precs i preguntes. 
 
I no havent-hi més assumptes a tractar, quan són les denou hores i tres minuts, s'aixeca la sessió, de la qual, com a 
secretària, don fe. 


